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készült a bizottság 2020. augusztus 17-én 
17.30 órakor kezdődő 

rendkívüli nyilvános üléséről 

Polgármesteri Hivatal (Bp. XV., Bocskai u. 1-3.) 
C. épület, Díszterem 

Meghívottak: Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat képviselői , tisztségviselői , 

a Polgármesteri Hivatal szervezeti egységeinek vezetői , a Budapest 
Főváros Kormányhivatala vezetői , a Kormányhivatal kerületi hivatalának 
vezetője , Tankerületi igazgató, többcélú intézmények vezetői , általános 
iskolák, óvodák, gazdasági társaságok, egyéb XV. kerületi intézmények, 
alapítványok, egyházak és nemzetiségi önkormányzatok vezetői. 

Jelen vannak: A jelenléti ív szerint 

*** 

Szilvágyi László bizottsági elnök: Köszönti a megjelenteket és a 
Bizottság tagjait. Megállapítja, hogy a Bizottság 6 fő jelenlétével határozatképes, az ülést 
megnyitja. Ismerteti a napirendi javaslatot az alábbiak szerint: 

1. Előterjesztés XV. kerületi helyi önkormányzati képviselők megbízásáról 
(lkt.sz. 2/21-105/2020. sz. anyag) 

2. Előterjesztés a Szilas-patak menti főgyűjtőcsatorna építése során műszaki 
szükségességből felmerült többlet forrásigény biztosításáról és a beruházás 
finanszírozásáról 
(lkt.sz.: 2/21-106/2020. sz. anyag) 

3. Előterjesztés előzetes kötelezettségvállalásról szóló döntések meghozataláról 
(lkt.sz.: 2/21-107/2020. sz. anyag) 

4. Előterjesztés a Deák utca 2. szám alatt építendő társasházban orvosi rendelő 

vásárlásáról , és a Polgármester 618/2020. (VI. 2.) sz. Képviselő-testület helyett hozott 
249/2020. (Vl.2.) ök. számú határozatának kiegészítéséről 
(lkt.sz. 2/21 -108/2020. sz. anyag) 

Egyebek 
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Szilvágyi László bizottsági elnök: A napirenddel kapcsolatban kérdés, 
hozzászólás nincs. Szavazást kér a javasolt napirend elfogadására. 

Kerületfejlesztési Bizottság 37/2020. (Vlll.17) sz. határozat 

A Kerületfejlesztési Bizottság elfogadja az előterjesztett napirendi pontokat és azok 
tárgyalási sorrendjét. 
(Szavazati arány: 6 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 6 fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -

ELFOGADOTT NAPIREND: 

Nyilvános ülés 

Képviselő-testületi előterjesztések: 

1. Elöterjesztés XV. kerületi helyi önkormányzati képviselök megbizásáról 
(lkt.sz. 2/21 -105/2020. sz. anyag) 
Elöterjesztö: Cserdiné Németh Angéla polgármester 
Elöadó: Gressó Tiborné kab inetvezető 

2. Elöterjesztés a Szilas-patak menti fögyújtöcsatorna építése során műszaki 

szükségességböl felmerült többlet forrásigény biztosításáról és a beruházás 
finanszírozásáról 
(lkt.sz.: 2/21-106/2020. sz. anyag) 
Elöterjesztö: Cserdiné Németh Angéla polgármester 
Elöadó: Benedekné Bagyinszki Márta főosztályvezető 

3. Elöterjesztés elözetes kötelezettségvállalásról szóló döntések meghozataláról 
(lkt.sz.: 2/21 -107/2020. sz. anyag) 
Elöterjesztö: Cserdiné Németh Angéla polgármester 
Elöadó: Benedekné Bagyinszki Márta főosztályvezető , 

Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

4. Elöterjesztés a Deák utca 2. szám alatt építendö társasházban orvosi rendelö 
vásárlásáról, és a Polgármester 618/2020. (VI. 2.) sz. Képviselö-testület helyett 
hozott 249/2020. (Vl.2.) ök. számú határozatának kiegészítéséröl 
(lkt.sz. 2/21 -108/2020. sz. anyag) 
Elöterjesztö: Cserdiné Németh Angéla polgármester 
Elöadó: Herczeg István ingatlangazdálkodási referens 

Egyebek 

*** 
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1. Előterjesztés XV. kerületi helyi önkormányzati képviselők megbízásáról 
{lkt.sz. 2/21-105/2020. sz. anyag) 

Szilvágyi László bizottsági elnök: Felkéri az előterjesztőt , hogy tegye 
meg szóbeli kiegészítését. 

Gressó Tiborné kabinetvezető : Az előterjesztés minden szükséges 
információt tartalmaz. Kérdés esetén rendelkezésre áll. 

Bakos Mária Magdolna képviselő : Az előterjesztés hangvételét politikai 
jellegűnek tartja. Az utak javításával egyetért. 

Moór Árpád bizottsági tag: Maximálisan egyetért az előterjesztés 
tartalmával. Bízik abban, hogy a Képviselő-testület elfogadja az abban szereplő javaslatot. 

Szilvágyi László bizottsági elnök: További kérdés, észrevétel, 
hozzászólás nincs. Ismerteti a határozati javaslatot, melyről szavazást kér. 

Kerületfejlesztési Bizottság 38/2020. (Vlll.17) sz. határozat 

A Kerületfejlesztési Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a XV. kerületi helyi 
önkormányzati képviselők megbízásáról című előterjesztést és az abban foglalt 
rendeletalkotási javaslatot. 
Felelős : polgármester 
Határidő: 2020. augusztus 25. Képviselő testületi ülés 
(Szavazati arány: 5 igen szavazat, 1 ellenszavazat , O tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 6 fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -

2. Előterjesztés a Szilas-patak menti főgyűjtőcsatorna építése során műszaki 

szükségességből felmerült többlet forrásigény biztosításáról és a beruházás 
finanszírozásáról 
(lkt.sz.: 2/21 -106/2020. sz. anyag) 

Szilvágyi László bizottsági elnök: Felkéri az előterjesztőt, hogy tegye 
meg szóbeli kiegészítését. 

Benedekné Bagyinszki Márta főosztályvezető: Az előterjesztés minden 
szükséges információt tartalmaz. Kérdés esetén rendelkezésre áll. 

Szilvágyi László bizottsági elnök: Kérdések következnek. 

3 

(' 
~certop 

ldösbarát önkormányzat • Befogadó település 

ISO 900l 



Bakos Mária Magdolna képviselő : Milyen akadályról van szó? Várható 
még többletköltséggel és idővel járó további akadály? Hogyan befolyásolja a jelenleg sem 
zökkenőmentes közösségi közlekedést? 

Szilvágyi László bizottsági elnök: A csatornát az Önkormányzat 
megépíti, majd díjmentesen átadja a Fővárosi Csatornázási Művek Zrt részére, mely a 
Főváros tulajdonában áll, illetve pénzt kér érte. A 10 év garanciához többletköltség 
finanszírozása szükséges az Önkormányzat részéről. A Károlyi Sándor út - Csobogós utca 
közötti szakaszon a teljes pályaszerkezet javítása el fogja bírni a buszokat? A Bogáncs 
utcánál lévő busztól beszakadt út költségeit kinek kell megfizetnie? 

Benedekné Bagyinszki Márta főosztályvezető : A tervezési szakaszban 
a tervezők több helyen is végeztek feltárást, azonban ez egy földfelszín alatti nyomvonalas 
létesítmény, és nincs teljes információ arról , hogy mi található a föld alatt. Régi nagy 
közcsatorna hálózati elemet találtak a föld alatt, melynek jelentős többletköltséget jelentett 
volna az elbontása. Hatékonyabb megoldást jelentett a hálózat kikerülése, illetve az alsó 
szakaszon keresztüli átfúrás. Az elektromos kábelköteg, mely nagyfeszültségű kábel 
jelenlétére utalt, nem élő vezeték, és nem kellett kiváltani ahhoz, hogy a csatorna nyomvonala 
a tervezett úton haladjon, így ez sem járt többletköltséggel. A Mogyoród úti feltáratlan 
szakaszon gázvezetékek húzódnak, melyek anomáliái okozhatnak többletkiadást. A vízjogi 
létesítési engedélyt az összes közműszolgáltató hozzájárulásban előírt kötelező 

szakfelügyelet mellett kapta meg a létesítmény, ami azt jelenti , hogy minden lényeges 
munkaárok feltárásnál a közműszolgáltatók jelenlétükkel a szakfelügyeletet gyakorolják. A 
többletkövetelmények ekkor merültek fel. Ezeknek a követelményeknek eleget kell tenni 
ahhoz, hogy a vízjogi üzembehelyezési engedélyt a Hivatal megkapja. A jelenlegi buszterelési 
nyomvonal a közeljövöben nem változik. A kivitelezö a következö heti kooperáción végleges 
választ ad a jelenlegi terelés időtartamáról , melyet a Hivatal közzé fog tenni. A jelenlegi 
csatornahálózat elbontásra kerül , jelenleg a Fővárosi Csatornázási Művek Zrt. könyveiben 
szerepel, melyet ki kell írni ezekből a könyvekből. A polgármester elérte a Fővárosi 

Önkormányzatnál, hogy ezt az 5 millió forint körüli értéket a Fővárosi Önkormányzat ki fogja 
fizetni a Hivatalnak. A beruházás végértéke a Fővárosi Önkormányzat könyveibe fog kerülni. A 
kivitelező nem vállalja a 10 éves garanciát akkora pályaszerkezet gyengítéssel, amelyet a két 
létesítmény fektetése miatti felbontás jelentene. A teljes pályaszerkezet cseréje jobb 
megoldásnak bizonyul. A Bogáncs utcai beszakadás költségét a XV. kerületi Önkormányzat 
állta, azonban a BKK Zrt. buszterelése következtében történt a beszakadás, ezért további 
tárgyalások szükségesek e témában. 

Moór Árpád bizottsági tag: Nem tartja tisztességesnek a Fővárosi 
Vízművek Zrt. eljárását az Önkormányzattal szemben, rátelepszik arra a beruházásra, amit 
egyébként nekik kellene megcsinálni. 

Szilvágyi László bizottsági elnök: Hozzászólások következnek. 

Bakos Mária Magdolna képviselő : Az előterjesztést megtárgyalásra 
javasolja. 
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Szilvágyi László bizottsági elnök: Az előterjesztést ebben a formában 
nem támogatja. További kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Ismerteti a határozati 
javaslatot, melyről szavazást kér. 

Kerületfejlesztési Bizottság 39/2020. (Vlll.17) sz. határozat 

A Kerületfejlesztési Bizottság megtárgyalásra javasolja a Szilas-patak menti 
főgyűjtőcsatorna építése során műszaki szükségességből felmerült többlet forrásigény 
biztosításáról és a beruházás finanszírozásáról című előterjesztést és az abban foglalt 
rendeletalkotási és határozati javaslatokat. 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2020. augusztus 25. Képviselő testületi ülés 
(Szavazati arány: 5 igen szavazat,O ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 6 fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -

3. Előterjesztés előzetes kötelezettségvállalásról szóló döntések meghozataláról 
(lkt.sz.: 2/21 -107/2020. sz. anyag) 

Szilvágyi László bizottsági elnök: Felkéri az előterjesztőt , hogy tegye 
meg szóbeli kiegészítését. 

Benedekné Bagyinszki Márta főosztályvezető: Az előterjesztés minden 
szükséges információt tartalmaz. Kérdés esetén rendelkezésre áll. 

Szilvágyi László bizottsági elnök: Kérdések következnek. 

Bakos Mária Magdolna: A főosztá lyvezető elégedett a szolgáltató 
munkájával? A későbbiekben a társaság részt vehet közbeszerzési pályázaton? 

Dr. Filipsz Andrea jegyző : Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 
elmondása szerint nem érkezett panasz. Jelenleg semmi nem zárja ki, hogy a cég újra 
induljon érvényes közbeszerzési pályázat benyújtásával. 

Szilvágyi László bizottsági elnök: További kérdés, észrevétel , 
hozzászólás nincs. Ismerteti a határozati javaslatot, melyről szavazást kér. 
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Kerületfejlesztési Bizottság 40/2020. (Vlll.17) sz. határozat 

A Kerületfejlesztési Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja az előzetes 

kötelezettségvállalásról szóló döntések meghozataláról szóló előterjesztést és az abban 
foglalt határozati javaslatokat. 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2020. augusztus 25. Képviselő testületi ülés 
(Szavazati arány: 6 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 6 fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -

4. Előterjesztés a Deák utca 2. szám alatt építendő társasházban orvosi rendelő 
vásárlásáról, és a Polgármester 618/2020. (VI. 2.) sz. Képviselő-testület helyett 
hozott 249/2020. (Vl.2.) ök. számú határozatának kiegészítéséről 
(lkt.sz. 2/21-108/2020. sz. anyag) 

Szilvágyi László bizottsági elnök: Az előterjesztő nem kíván szóbeli 
kiegészítést tenni. Kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs. Ismerteti a határozati javaslatot, 
melyről szavazást kér. 

Kerületfejlesztési Bizottság 41/2020. (Vlll.17) sz. határozat 

A Kerületfejlesztési Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a Deák utca 2. szám 
alatt építendő társasházban orvosi rendelő vásárlásáról, és a Polgármester 618/2020. 
(VI. 2.) sz. Képviselő-testület helyett hozott 249/2020. (Vl.2.) ök. számú határozatának 
kiegészítéséről szóló előterjesztést és az abban foglalt határozati javaslatokat. 
Felelős : polgármester 
Határidő: 2020. augusztus 25. Képviselő testületi ülés 
(Szavazati arány: 5 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 6 fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -

Szilvágyi László bizottsági elnök: Megköszöni a bizottság és a 
jelenlévők munkáját, az ülést bezárja. 

~a a:nea ;(;'cw.ra_ 

Vanya Vivien Laura 
bizottság i titkár 

ldösbarát önkormányzat • Befogadó település 

K.m.f. 

6 

c---~~~~\-...;;;;=:,,~~J 

Szilvágyi Lász ó 
bizottsági elnök 

(" 
~certop 

e 9001 


